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Aan de leden van Provinciale Staten van Noord-Holland 

Datum ingekomen vragen : 6 september 2023  

Datum GS-besluit   :  

 

Vragen nr. 60 

Vragen van de heer B.G.P. de Wit (VVD) over Overlast halsbandparkieten Haarlemmermeer  

De voorzitter van Provinciale Staten van Noord-Holland deelt u overeenkomstig het bepaalde in 

artikel 45 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van 

Provinciale Staten mede, dat op 6 september 2023 door het lid van Provinciale Staten, de heer 

B.G.P. de Wit (VVD), de volgende vragen bij Gedeputeerde Staten zijn ingekomen. 

 

INLEIDING VRAGEN 

Berichten over overlast in woonwijken in de gemeente Haarlemmermeer, onder andere in de 

dorpen Rijssenhout en Nieuw-Vennep, door de halsbandparkiet hebben de VVD-fractie in Noord-

Holland bereikt. Uit contact met betrokkenen blijkt dat de overlast onder andere leidt tot lawaai, 

schade aan kozijnen, schade aan (de lak van) auto’s en schade aan tuingewassen zoals bomen. 

Inwoners hebben zich tot de gemeente gewend. De gemeente geeft echter aan dat de provincie 

hierin een belangrijke rol heeft. Wel adviseert de gemeente om de vogels niet te voeren, en 

communiceert hierover met haar inwoners. De overlast houdt echter aan. Daarom heeft de fractie 

van de VVD de volgende vragen: 

 

VRAGEN 

Vraag 1: 

Kern van de zaak zit in de aanwezigheid van de halsbandparkiet in woonwijken. Dit is een inheemse 

diersoort (oorsprong Afrika, Azië), waarvan verondersteld wordt dat de populatie in Nederland is 

ontstaan door ontsnapte vogels. Klopt het dat de halsbandparkiet in Nederland een niet-

beschermde diersoort is? Zo ja, wat betekent dit voor (eventueel) beleid ten aanzien van 

populatiebeheer? Zo nee, op basis van welke wet- en regelgeving is de halsbandparkiet 

beschermd?  

 

Vraag 2: 

Faunabeheer is een provinciale verantwoordelijkheid, waarvoor wij onder andere faunabeleid 

hebben vastgesteld. Welk beleid geldt in Noord-Holland specifiek ten aanzien van de 

halsbandparkiet? Wat is de taak van de provincie daarin, wat die van de Faunabeheereenheid en 

wat is die van individuele inwoners?  

 

Vraag 3: 

Volgens onze informatie verzamelt in deze casus de gemeente Haarlemmermeer 

klachten/meldingen van inwoners met betrekking tot de overlast door de halsbandparkiet. 

Daarover de volgende vragen: 
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a. Op welke manier moeten dergelijke klachten/meldingen de provincie (of faunabeheereenheid) 

bereiken?  

b. Hoe en door wie wordt bepaald op basis van dergelijke klachten/meldingen dat maatregelen 

noodzakelijk of gewenst zijn? Kortom: wanneer komt het punt dat maatregelen genomen 

worden op basis van dergelijke klachten/meldingen? 

c. Welke informatie heeft de provincie reeds ontvangen specifiek over de ervaren overlast door de 

halsbandparkiet in Haarlemmermeer? Welke conclusies worden getrokken uit die informatie 

(lees: wordt er wel of niet tot maatregelen overgegaan)? 

 

Vraag 4: 

Naast vaststelling van overlast is uiteraard het beperken van die overlast relevant voor de inwoners. 

Maatregelen zijn daarvoor nodig. Daarover de volgende vragen:  

a. Welke natuurlijke vijand heeft de halsbandparkiet? Welke invloed heeft dat op de maatregelen 

ter beheersing van de populatie?  

b. Welk type maatregelen kan (binnen beleid) in algemene zin genomen worden om de ervaren 

overlast voor inwoners te beperken? Wat kunnen inwoners daarin zelf doen, en wat doet de 

provincie (of faunabeheereenheid) daarin?  

c. Welke (beleids)beperkingen gelden er eventueel voor inwoners, als zij zelf maatregelen willen 

nemen tegen de overlast door de halsbandparkiet? Als deze er zijn, in welk provinciaal beleid 

zijn deze beperkingen opgenomen?  

 

Vraag 5: 

In welke mate speelt de hierboven beschreven problematiek rondom de halsbandparkiet ook in 

andere gemeenten in Noord-Holland? Hoe monitort de provincie (of de faunabeheereenheid) 

overlast voor inwoners door inheemse diersoorten? Gebeurt dit incident-gedreven (bijvoorbeeld na 

melding door een gemeente), of is hier een standaard proces voor (en, zo ja, welk proces)?   

 

 

 

Gedeputeerde Staten zullen de gestelde vragen zo spoedig mogelijk, doch uiterlijk binnen 30 dagen 

na binnenkomst, beantwoorden. 

 


